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Protokollet distribueras till de närvarande. 
 
1) Nulägesbeskrivning: 

• KUF har inte haft någon uthyrning de senaste tre åren. Detta beror på att Ljungby 
fått konstgräsplaner. KUF har ingen skötsel av anläggningen. 

• Skolan använder planen all-round. Planen används ofta delad av två grupper. Även 
gräsplanen på andra sidan Gunnarsforsvägen användes. 

• LAIK har inte använt planen de senaste 3 åren. På våren används ibland 
gräsplanen på andra sidan Gunnarsforsvägen, då denna torkar snabbt. LAIK har 6-
7 ungdomslag i träning. 

• Det finns idag en radiolänk på en av belysningsmasterna. 
 
2)  Framtidsbeskrivning: 

• KUF noterar att konstgräsplanerna på Lagavallen i Ljungby är fullbokade. 
Träningar får ofta bedrivas på halva plan. Det finns behov av fler konstgräsplaner 
inom kommunen. 

• LAIK har för närvarande planer på att anlägga en 7-mannaplan med konstgräs på 
den gamla tennisbanan vid Ringvallen. Finansieringsfrågan är ännu ej helt löst. 
Bef. 11-mannaplan på Ringvallen är nyligen täckdikesdränerad och fungerar väl. 

• Vad händer om grusplanen på Åbyskolan belägges med konstgräs?   -    Skolan 
tycker att det skulle vara helt perfekt.   -    LAIK tycker att det skulle vara en helt 
optimal lösning med en 11-mannaplan med konstgräs. Det är dock viktigt att det i 
så fall skapas 4 omklädnadsrum för 15 personer vardera samt ett mindre för 
domare. LAIK kan tänka sig en medfinansiering i och med att konstgräsplanen vid 
Ringvallen i så fall utgår. Fördelarna med en konstgräsplan skulle vara – Längre 
nyttjandetid, Lägre driftkostnad per nyttjandetid, Möjlighet för större 
undomsverksamhet, Avlastning av överbeläggningen på planerna vid Lagavallen, 
Ökade möjligheter för träning och matcher, Attraktivare miljö för de kringboende. 

 
 
 



3) Övriga idéer: 
• Om inte grusplanen rustas upp med konstgräs är det viktigt att gräsplanen på andra 

sidan Gunnarsforsvägen rustas upp. 
• Om inte grusplanen rustas upp är LAIK intresserade av att överta 

belysningsmaster. 
 
4) Hur går vi vidare?: 

• Tekniska kontoret undersöker befintlig uppbyggnad. 
• Tekniska kontoret undersöker hur en påbyggnad med konstgräs kan utföras. 
• Tekniska kontoret försöker göra en kostnadsuppskattning. 
• Tekniska kontoret undersöker möjligheter för omklädnadsrum. 
• LAIK undersöker intresset från klubbarna i närområdet. 
• LAIK specifiserar fördelar med att förlägga konstgräsplan vid Åbyskolan. 
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